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országgyűlési képviselő

HELYBEN

Budapest, 2005 . február 8.

dr. Szili Katalin asszony

	

Írásbeli kérdés
a Magyar Országgyűlés elnöke részére

A Házszabály 118 . §-a alapján bejelentem, hogy írásbeli választ igénylő kérdést
kívánok feltenni Dr. Kóka János gazdasági és közlekedési miniszter úrnak

„A munkába járás nehézségei?"
címmel.

Tisztelt Miniszter úr!

Ismét a MÁV közlekedés racionalizálásának ügyében fordulok Önhöz kérdéseimmel .
Választókerületemből 141 számú aláírással kerestek meg, hogy járjak el
Miniszter Úrnál az alábbi ügyben, amellyel az aláírók megkeresték már a MÁV
Vezérigazgatóját is .

Martonvásár és Székesfehérvár között vasúton naponta közlekedők kérései :
1 . Az új menetrend szerinti 14.20-kor Székesfehérvárról Budapestre induló
személyvonat 2o-25 perccel később induljon, tehát 14 .45-kor, s így a 06 .00-tól
14 .oo-ig dolgozó bejárók is elérnék a vonatot, s nem kellene közel egy órát
várakozniuk a következő vonat indulásáig .
2. A 14.oo-kor kezdődő délutános műszakba járók számára az eddig 13 .15-kor
Székesfehérvárra érkező személyvonat megszüntetése is igen sérelmes,
szeretnék, ha ezt a járatot visszaállítanák , mert az új menetrend szerinti indulásuk túl
korai .
3 . A több műszakban dolgozó bérletes utasok kérése, hogy minél előbb vizsgálják felül
a 2oo4.dec.12-től életbe léptetett uj vasúti menetrendet és
módosítsák az utasok igényeinek megfelelően .

Ezért kérdezem Miniszter úrtól, hogy a MÁV hajlandó-e a menetrendet úgy
alakítani, hogy az érintettek munkába járását segítse?
Kérem tisztelt Miniszter úr közbenjárását, hogy a Székesfehérvár és
Martonvásár között közlekedők munkába járását a MÁV menetrendje segítse elő!

Üdvözlettel:

Ecsődi László
országgyűlési képviselő
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